
Keď príde Mesiáš, vari urobí viac znamení, ako spravil tento? (Jn 7,
31)
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(Miroslav Hamarčák) Kedysi som sa stretol s tvrdením, že vo všetkých štyroch evanjeliách
dohromady je viac ako deväťdesiat percent obsahu venovaných Ježišovým zázračným
skutkom. To, že Ježiš konal zázraky, je viac než zrejmé. No neostáva len pritom. Len
samotný zázrak nestačí. Ježiš nás túži voviesť do prítomnosti svojho Otca. Jeho úlohou je
zjavovať slávu Boha priamo v našom srdci. Ako je to možné? Tak, že sa nám dáva. Láme
a dáva sa všetkým.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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